
Komisia územného plánu a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva Michalovce 

Z á p i s n i c a  č. 07/2020 

zo zasadnutia Komisie územného plánu a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva v 
Michalovciach, zo dňa 23.09.2020  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
 
Program rokovania: 

 

1. Informácia o stave spracovania a implementácie projektov zo štrukturálnych fondov 

 Predkladá: RNDr Jana Machová, vedúca odboru IaG 

2. Informácia o najvhodnejšom spôsobe likvidácie odpadov v nasledujúcom období. Informácia  

   o stave triedenia odpadov a biologicky rozložiteľných odpadov v meste Michalovce. 

 Predkladá: TaZS 

3. Diskusia k prerokovanej problematike  

4. Rôzne 

 

1:  

Otvorenie: 

Podpredseda komisie Radovan Geci privítal prítomných členov  a otvoril zasadnutie komisie.   

 

 
2:  
Informácia o stave spracovania a implementácie projektov zo štrukturálnych fondov  

RNDr. Jana Machová, vedúca odboru IaG  prezentovala rozpracované projekty Mesta 

Michalovce zo štrukturálnych fondov.  

 

Realizujú sa projekty: 

• projekt Jazykovej učebne na ZŠ Okružná, 

• projekt Jazykovej učebne na ZŠ T. J. Moussona, 

• projekt Jazykovej učebne a knižnice na V. ZŠ, 

• projekt Chemickej učebne na IV. ZŠ, 

• projekt Regenerácia medzi blokových priestorov sídliska Západ, 

• projekt Cross - border  green transport network– 2 nabíjacie stanice pre 

elektromobily  na Sama Chalupku a 1 stanica na Štefánikovej ulici a 2 stanice na parkovisku na nároží 

Duklianskej a Obchodnej ulici,  

• projekt Rekonštrukcie Zlatého býka, vytvorí sa Galéria a TIK (turisticko informačná 

kancelária) – súťaž na interiérové vybavenie bola zrušená, musí sa vypísať nová 

• projekt opravy strechy na telocvični na II. ZŠ 

• projekt Opatrovateľky – 35 opatrovateľkám sa refunduje mzda,  

• projekt MOPS ( rómske hliadky – 4 nový) 

• projekt Pomocné sily (pomoc v školách pre rómske deti) 

• ukončili projekt projekt Wifi pre Teba – bezplatné wifi pripojenie na Nám. 

osloboditeľov, Námestie slobody, budovy MsU A, MsU B a MsKS,  

• projekt Detských ihrísk – SPP (dotácia 10 000 €), Nafta (dotácia 5000 €), Verbovčík – 

Kukoreliho a M. Rázusa – Štefánikova, 



• projekt Multifunkčného ihriska na IV. ZŠ, 

• projekt florbalovej haly pri I. ZŠ,  

•        URBACT 

•        projekt Kostolného námestia vo výška, znížil sa príspevok z 450 000 € na 225 000 € 

•        projekt Park Kerta 

•        prechod na Vajanského 

•        rekonštrukcia futbalového ihriska na VI. ZŠ 

•        rekonštrukcia plavárne – projektová dokumentácia 

 

Podané žiadosti:  

• projekt rekonštrukcie ciest a chodníkov - Mlynská 

• efektívna verejná správa  

• revitalizácia II. etapy  Kostolného námestia  

•            odpadový manažment, ovzdušie 

 

K predmetnému bodu rokovania bolo  otvorená  rozprava: 

 

 

• Radovan Geci sa informoval či je pri nabíjacích staniciach automatický zber údajov ako sa využívajú. 

Odpovedala:  

RNDr. Jana Machová, mesto vidí kto sa pripojil, koľko zaplatil a odovzdávajú tieto dáta. Za jeden 

mesiac službu využilo 14 automobilov.  

 

•  Radovan Geci sa pýtal či máme informáciu koľko elektromobilov je na území Michaloviec a ako je 

to energiami či je to ziskové. 

Odpovedal:  

Ing. Miroslav Čornej – do 10 vozidiel, na prevádzku sú stanovené štandardné podmienky odberu 

energie, mesto nesmie vytvárať zisk z prevádzky nabíjacích staníc. 

 

•  Radovan Geci sa informoval o verejnej súťaži na interiérové vybavenie Zlatého býka. 

Odpovedala:  

RNDr. Jana Machová,  súťaž museli zrušiť nakoľko sa nikto neprihlásil, musia dodržiavať zákon 343, 

ide o podlimitnú zákazku a preto musí prebiehať verejná súťaž vez UVO. 

 

•  Mgr. Ján Várady sa pýtal na projekt elektromobilu pre MsP  

Odpovedala: 

RNDr. Jana Machová – v súťaži neuspeli. 

 

•  Mgr. Ján Várady sa informoval o financovaní I. etapy Zlatého býka. 

Odpovedala: 

RNDr. Jana Machová – I. etapa 707 000 € + 65 000  € dodatočné práce.  

 

•  Ing. arch. Peter Janov sa informoval  o II. etape Kostolného námestia. 

Odpovedala: 

RNDr. Jana Machová vysvetlila projekt obnovy Kostolného námestia a následne III. etapu v okolí 

Rímskokatolíckeho kostola. 



 

•  Radovan Geci sa informoval o dotáciách osvetlenia priechodov, kto má na starosti technické 

prevedenie.  

Odpovedal:  

Ing. Miroslav Čornej – projektová dokumentácia bola dodaná dodávateľsky, musia da dodržiavať 

normy. 

 

•  Radovan Geci sa informoval o projekte  rekonštrukcie nábrežia Laborca (Pozdech). 

Odpovedala: 

RNDr. Jana Machová – je to fáze štúdie, financovanie je odhadované. Uchádzali sa o Švajčiarske fondy 

-nezískali sme príspevok.  Pri tejto štúdie ide o prospech obyvateľov mesta a nie pre cestovný ruch, 

preto nezískali financie.  

Ing. Ján Ďurovčík, CsC.  doplnil že, Povodie Laborca bolo zásadne proti hatenie Laborca, kvôli 

zátopovému územiu.  

 

•  Radovan Geci sa pýtal či projektoch Ministerstva školstva sa môže mesto Michalovce zapojiť do 

projektov s financovaním 50 – 50 %.  

Odpovedala: 

RNDr. Jana Machová - nemôže 

 

 

 

2.  

Informácia o najvhodnejšom spôsobe likvidácie odpadov v nasledujúcom období. Informácia  

o stave triedenia odpadov a biologicky rozložiteľných odpadov v meste Michalovce. 

Ing. Miroslav Čornej prezentoval správu.  

TaZS mesta Michalovce prevádzajú zber separovaného odpadu viacerými spôsobmi. Na 

uloženie separovaného odpadu pri bytových jednotkách slúžia 1100 litrové a zvonové plastové 

kontajnery, ktoré sú vyvážané vozidlami BOBR a ramenovým nakladačom.   

Na zber separovaného odpadu z rodinných domov slúžia farebne rozlíšené vrecia, ktoré sú zbierané 

výmennou formou vozidlom Avia.                                                                             

Všetky nádoby a vrecia sú opatrené informáciami o tom, čo sa do nich ukladať má, resp. čo 

tam nepatrí.  Pracovníci TaZS mesta Michalovce pri zbere separovaného odpadu z rodinných domov 

evidujú počet vriec jednotlivých komodít vyseparovaných každou domácnosťou.   

 

Na uloženie separovaného odpadu pri bytových jednotkách slúžia plastové kontajnery v 

štyroch farebných vyhotoveniach. V súčasnosti je v meste Michalovce 113 stanovíšť s počtom 481 ks 

1100 lit. a zvonových kontajnerov.      

V Michalovciach sa vyseparovalo v zariadeniach TaZS mesta Michalovce 3 399,123 ton 

odpadu, z toho 3 308,885 ton z  mesta Michalovce  a 90,238 ton vyseparovaného odpadu zvezeného 

z obcí. Podiel vyseparovaného odpadu na celkovom vzniknutom KO občanmi mesta  a podnikateľmi 

mesta podnikajúcich na území mesta v zariadeniach TaZS tvorí 21,65 %. 

 

 

 

 



Centrum pre zhodnocovanie BRKO - kompostáreň 

 

  V roku 2020 pokračovala prevádzka „Centra pre zhodnocovanie biologicky rozložiteľného 

odpadu“ - kompostárne, ktorá bola financovaná z kohézneho fondu v rámci operačného projektu 

„Životné prostredie“.  

Pravidelne sa realizuje týždenný zber bioodpadu v zberných nádobách o objeme 120 litrov od 

obyvateľov bývajúcich v rodinných domoch so záhradami. 

      Najväčší podiel na zbere bioodpadu je z procesu kosenia trávnatých plôch a orezu drevín a 

stromov na území mesta, ktorý realizovali TaZS mesta Michalovce.  

        

K správe sa rozvinula rozsiahla rozprava.   

 

5: Záver  

Podpredseda poďakoval za účasť. 

 

 

 

 

 Ing. Peter Kolbenhayer  PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD. 

 zapisovateľ komisie              predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica sa doručí:    

1. členom komisie 

2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 

3. Ing. Zdenko Vasiľ – prednosta MsÚ 

4.   zapisovateľke orgánov – MsR, MsZ 

5.   Ing. Miroslav Čornej – TaZS Michalovce 

6.  RNDr. Jana Machová 

 


